
ACTA DE REUNIÓ

Junta de Centre de l'ESTCE n.180
Data i hora: 12/05/2021 09:30
Lloc: Aula Magna, TD0-301-CC
Descripció: Reunió ordinària de la junta de centre. Presencial.

Assistents
Amelia Simó Vidal - President
Juan Ignacio Climente Plasencia - Secretari/a
Abellán Nebot, José Vicente - Membre
Amelia Cabrera Balaguer - Membre
Amengual Argudo, Juan Carlos - Membre
Ana María Piquer Vicent - Vicepresident
Angel Miguel Pitarch Roig - Membre
Antonio Gallardo Izquierdo - Membre
Antonio Pérez González - Membre
Arbona Mengual, Vicente - Membre
Beatriz Campos Sancho - Membre
Belén Altava Benito - Membre
Camañes Querol, Gemma - Membre
Campoy Cubillo, María Carmen - Membre
Castillo Catalán, María Isabel - Membre
Clausell Terol, Carolina - Membre
David Curto Paya - Membre
Elena Mulet Escrig - Membre
Eliseo Monfort Gimeno - Membre
Enrique Ataulfo Tajahuerce Romera - Membre
Enrique Javier Sánchez Vilches - Membre
Florenci Vicent González Adelantado - Membre
Fossi Paez Pumar, Carlos - Membre
García García, Carlos - Membre
Gorka Marco Velasco - Membre
Inmaculada Bruno Romero - Membre
Joaquín Beltrán Arandes - Membre
Joaquín Luis Sancho Bru - Membre
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Jorge Galindo Pastor - Membre
José Gámez Pérez - Membre
José Ignacio Aliaga Estellés - Membre
Julio Ariel Romero Pérez - Membre
Llorens García, Gerard - Membre
López Echevarría, David - Membre
Marcelo Isidro Aguilella Arzo - Membre
Mario Ignacio Llusar Vicent - Membre
María José Aramburu Cabo - Membre
María de los Reyes Grangel Seguer - Membre
María de los Ángeles López Malo - Membre
Morales Escrig, Antonio - Membre
Ramón Cabello López - Membre
Raúl Izquierdo Escrig - Membre
Raúl Montoliu Colás - Membre
Roberto Sanchis Llopis - Membre
Rodrigo Llopis Doménech - Membre
Romero Tovar, Sara - Membre
Roque Serrano Gallego - Membre
Rosa Ana Vicente Tena - Membre
Sergi Vello Cardus - Membre
Sergio Macario Vives - Membre
Sergio Mestre Beltrán - Membre
Vicente José Esteve Cano - Membre
Vicente Sanz Solana - Membre

Convidats
Ariño Latorre, Carlos Vicente
Clausell Terol, Carolina
Galmes Sánchez, Yolanda
Morales Escrig, Antonio

Ordre del dia

1. Informe de la rectora

2. Aprovació, si escau, de l'acta anterior

3. Informe de la direcció

4. Noves vicedireccions de graus: Intel·ligència Robòtica i Enginyeria Química
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5. Assumptes d'aprovació

1. Aprovació, si escau, de canvis en la composició de comissions de titulacions.
GRAU EN INTEL·LIGÈNCIA ROBÒTICAVegeu document adjunt.GRAU EN
ENGINYERIA INFORMÀTICACoordinació acadèmica: Eix María Ángeles
López Malo. Entra José Luis Llopis Borrás.Coordinació de qualitat: Eix Juan
Carlos Amengual Argudo. Entra Ismael Sanz Blasco.Coordinació
d'intercanvis. Eix Ismael Sanz Blasco. Entra Cristina Campos Sancho.GRAU
EN ENGINYERIA QUÍMICACoordinació de qualitat. Eix Carolina Clausell
Terol. Entra Enrique Sánchez Vilches.GRAU EN QUÍMICA:Canvia la
representació de l'àrea d'Enginyeria Química. Eix Vicente Sanz i entra
Carolina Clausell.GRAU EN ENGINYERIA EN TECNOLOGIES
INDUSTRIALSCanvia el representant titular del Dept. d'Estudis Anglesos.Eix
Begoña Bellés Fortuño i entra Vicent Beltrán Palanques.GRAU EN
ARQUITECTURA TÈCNICACanvia el representant titular del Dept. d'Estudis
Anglesos.Eix Begoña Bellés Fortuño i entra Juan Francisco Coll.Canvia el
representant suplent del mateix departament.Eix Miguel Angel Pitarch Santos
i entra Nuria Edo Marzá.GRAU EN ENGINYERIA EN DISSENY INDUSTRIAL
I DESENVOLUPAMENT DE PRODUCTESCanvia la representació del Dept.
de Sistemes Industrials i Disseny.Eix José Luis Navarro Lizandra i entra
Francisco Felip Miralles com a titular 1.Eix Jaume Gual Ortí i entra Raúl
Izquierdo Escrig com a titular 3.Eix Francisco Felip Miralles i entra Julia
Galán Serrano com a suplent 3.GRAU EN DISSENY I
DESENVOLUPAMENT DE VIDEOJOCSCanvia la representació del
Departament Llenguatges i Sistemes InformàticsEix Juan Carlos Amengual i
entra Antonio Castellanos López

2. Aprovació, si escau, de la inscripció del centre a la "Asociación Española de
Videojuegos"

3. Renovació de la representació de l'estudiantat en el Tribunal de
Compensació del centre.

4. Aprovació, si escau, dels objectius de qualitat del centre.

5. Ratificació, si escau, de l'estudiantat en el consell de qualitat del centre.

6. Torn obert de paraules

Desenvolupament de la sessió

1. Informe de la rectora

La directora dóna la benvinguda als assistents. Comenta que atés que les
circumstàncies sanitàries ho permeten, s’ha organitzat la reunió en modalitat
presencial. Dóna tanmateix la benvinguda i agraeix la seua presència a l’equip
de govern, que ha vingut per a fer balanç d’aquests anys i escoltar les inquietuds
del centre. Dóna la paraula a la rectora, Eva Alcón Soler.

La rectora agraeix a Amèlia i l’equip de direcció de l’ESTCE les facilitats per a fer
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aquesta visita. Es mostra satisfeta de poder per fi tindre una reunió presencial,
després de més d’any i escaig en què la pandèmia havia forçat les reunions
telemàtiques. La visita al nostre centre té per objecte compartir l’acció del govern
amb els seus membres, fer un repàs d’allò que s’ha fet i, sobretot, escoltar les
inquietuds. Agraeix també a tota la comunitat l’esforç que ha suposat adaptar
l’activitat -sobre tot docent- als temps de la pandèmia.

Quant a les accions de govern, les analitza per blocs.

1. Docència

En el programa electoral, l’equip de govern es va comprometre a revisar l’oferta
de títols vigent. L’ESTCE ha experimentat aquesta acció per exemple amb la
imminent implementació del nou Grau en Intel·ligència Robòtica. Com sempre
que s’introdueix un nou grau poden resultar friccions. En eixe sentit, agraeix al
centre que hàgem pensat en el benefici a escala d’universitat. També s’ha iniciat
el procés de substitució del Grau en Enginyeria Agroalimentària i del Medi Rural.
S’està treballant sobre una alternativa que esperen mantinga l’esperit original de
la titulació però amb major atractiu. S’ha avançat en la formació dual i en àmbits
estratègics com la intel·ligència artificial. La rectora transmet un reconeixement
explícit a Maria José Aramburu (Dept. Enginyeria i Ciència dels Computadors)
per la seua participació en aquestes tasques.

En la darrera visita de l’equip de govern, els membres de l’ESTCE transmeteren
preocupació respecte a la captació d’estudiantat per al centre. La universitat va
respondre aleshores amb una campanya intensiva en xarxes socials i un
programa d’ambaixadors. Al mateix temps, assenyalant la qualitat docent del
centre, s’ha seleccionat l’ESTCE per a passar a la primera acreditació
institucional de la universitat.

2. Infraestructures.

S’ha avançat tant en àmbit docent com investigador. S’han fet convocatòries des
de vicerectorat per a cofinançament de programari i material docent en
laboratoris. Es vol avançar cap a finançament 100% de vicerectorat. La rectora
subratlla, com a subproducte positiu de la pandèmia, i com a resultat en gran part
de peticions per part de professorat i direcció de l’ESTCE, la instal·lació de
càmeres i ordinadors per a accés remot. Són avanços importants en
transformació digital. Està actualment obert el debat de fins on volem instaurar la
docència híbrida.

Les infraestructures també han progressat en l’àmbit d’investigació. S’ha
inaugurat el Centre d’Investigació en Robòtica i Tecnologies Subaquàtiques
(CIRTESU), un centre capdavanter a escala internacional. S’ha acordat la
posada en funcionament d’un nou centre de supercomputació. S’ha iniciat la
tramitació per a dotar el campus d’un edifici de transferència i innovació que
alliberarà espais per a investigació. L’ESTCE pot aportar molt en aquest projecte.
S’està participant en convocatòries de l’Agència Valenciana de la Innovació, amb
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finançament de la que es podrà beneficiar el nostre personal. S’ha impulsat la
transferència i la divulgació a través de la Unitat de Cultura Científica i Ciència
Ciutadana. Són conscient que queden reptes en comunicació i transferència, i
compten amb la participació del nostre centre per a adreçar-los.

3. Investigació.

Sumat a les millores infraestructurals, el Pla Propi d’Investigació s’ha intentat
millorar posant el focus en les persones. Necessitem personal jove i sènior a la
vegada. Pel que fa al personal jove, s’han ampliat els contractes predoctorals de
3 a 4 anys per a facilitar la transició a postdoc, seguint una tendència nacional a
què l’UJI s’ha adherit. Pel que fa al personal sènior, s’ha modificat el document
de carrera docent per a facilitar la incorporació dels que (o les que) han guanyat
convocatòries competitives.

4. Personal i membres de la comunitat UJI

Respecte al PDI, s’ha lluitat per a eliminar la taxa de reposició i els seus efectes
negatius. S’ha aconseguit que la llei de pressupostos de l’estat permeta
transferència de reposició entre universitats. En el pròxim Consell de Govern
portaran a aprovació un increment de places, resultat de la transferència entre
València i Castelló.

Quant a la dedicació del personal, la llei Wert va posar límits de dedicació docent
a 32 crèdits. L’equip de govern es va comprometre a revisar aquesta situació i ho
volen fer valorant els mèrits del professorat. Estan estudiant que a partir del
pròxim any ningú vaja per dalt de 27 crèdits. Es voldria arribar a 24, però la
universitat ha de ser sostenible i no es vol que la reducció comportara un
increment dels que han aconseguit una dedicació de 16 crèdits.

Per a l’estudiantat, l’equip de govern no vol que ningú es quede fora de la
formació acadèmica per motius econòmics. Amb aquest objectiu, s’ha analitzat
cada cas particular des de rectorat, amb beques i ajudes socials.

Respecte al PAS, s’ha sigut sensible a les necessitats en temps de pandèmia.
S’ha facilitat el teletreball en el confinament i s’està estudiant com regular-ho a
llarg termini.

Les circumstàncies sanitàries han portat mesos molt complicats, però l’equip de
govern sempre ha comptat amb la col·laboració i empatia del centre, per a remar
en l’única direcció d’eixida. La resposta de l’UJI, tot i que sempre hi ha marge de
millora, ha sigut positiva.

La rectora finalitza la intervenció agraint aquest fet i vol escoltar observacions.

La directora de l’ESTCE, agraeix l’informe i valora moltíssim que l’equip de
govern vinga per a debatre. Agraeix també que s’aborde el finançament d’espais
i software. Prefereix però, que siguen els altres membres de la junta els que
parlen en el dia de hui. Obre torn de paraules.
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Juan Carlos Amengual (director del Departament de Llenguatges i Sistemes
Informàtics) agraeix a la rectora les seues paraules, i també la coordinació en
l’acreditació del centre. Vol fer notar que el treball de coordinadors de grau i
màsters, i el treball del professorat en l’elaboració de plans d’estudis no està
suficientment reconegut. Aquestes tasques de gestió depenen fonamentalment
de la bona disposició del professorat. Mostra el seu agraïment a tots aquells que
han gestionat la pandèmia, i a l’equip de govern per l’adquisició de material per la
docència adaptada. Respecte a aquest punt subratlla que el professorat fa més
d’un any que està treballant en una situació difícil. La majoria del personal està
estressat perquè està fent un treball ímprobe. En particular, en el seu
departament -per la seua formació informàtica- molts han ajudat a solucionar
problemàtiques sorgides de la ràpida transició a docència en línia. Cal reconéixer
eixe treball. De vegades, fa notar, han trobat falta de suport per part de l’equip de
govern. Per exemple, quan estudiants han decidit autoconfinar-se no hi ha hagut
instruccions clares i cada docent ha fet el que ha pogut, doblant esforços per a
donar sempre atenció. Com a resultat, el volum de treball ha augmentat de forma
notable. Dubta que en setembre, quan comence el curs nou, la situació siga ja
plenament normal en aquest sentit.

Vol fer arribar, en aquest punt, unes paraules del seu departament per part del
personal que està a 32 crèdits de dedicació docent. Han vist com la seua situació
s’ha vist agreujada per la pandèmia, amb dedicacions que superen les 50 hores
setmanals, amb atenció a l’estudiantat en cap de setmana inclòs per a minimitzar
l’impacte negatiu de la docència a distància. Està molt bé que es parle de la
qualitat de la docència com a pilar de l’UJI, però més de 24 crèdits de dedicació
és contrari a aquest principi de qualitat. A més a més, diu que no es compleix la
llei, perquè amb 32 crèdits se sobrepassen les 8 hores setmanals i que no està
d’acord en la resposta que els van donar des de vicerectorat argumentant que si
la compleixen perquè la planificació es fa sobre una base de 40 setmanes.
Agraeix a l’equip de govern el reconeixement de la gestió en programa
d’incentius, però com no s’acumulen punts entre categories, el professorat que
excedeix en eixa via és menys competitiu que els i les que diversifiquen. Clou la
seua intervenció remarcant que està orgullós dels seus 25 anys treballant en
l’UJI, una universitat oberta, progressista i solidària, però indica que per aquests
principis l’UJI s’hauria de posicionar contra la dedicació de 32 crèdits.

La rectora contesta reconeixent la dedicació de Juan Carlos en diversos òrgans
de la institució. Ha resumit molt bé l’esforç que ha suposat per al professorat el
darrer any i escaig. Davant les dificultats és el moment de traure la fortalesa, i
això és el que ha fet l’UJI. Mirant enrere, hauríem d’estar contents. Òbviament,
l’equip de govern n’és conscient de l’estrés i cansament acumulat. L’equip ha
intentat donar resposta a totes les peticions del centre i en temps rècord. Els
consta la preocupació pels 32 crèdits de dedicació. El compromís de l’equip de
govern, des d’un principi, ha sigut millorar en aquest aspecte. Potser el nou pla
plurianual de finançament, que s’està reivindicant constantment a Conselleria,
podria donar més marge en aquesta direcció.
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Joaquin Gual (Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat) comenta que
està d’acord en alguns comentaris de Juan Carlos, però no en altres. La
dedicació a 32 crèdits s’arrossega des de 2012, arran a la Llei Wert. Un col·lectiu
de 27 professors ha fet arribar un escrit argumentant que s’està incomplint la
legalitat amb aquesta dedicació. L’Assessoria Jurídica ha reunit (amb data 3 de
maig) l’informe al respecte de diversos òrgans, i el Vicerectorat d’Ordenació
Acadèmica i Professorat els ha transmés als implicats. Tots els informes, i per
tant la contestació del vicerectorat, indiquen que la planficació es fa en base a 40
setmanes lectives. La Llei Wert continua vigent encara que s’estiga d’acord, i per
tant cal actuar segons aquesta. Ha canviat només la conjuntura perquè la
pandèmia ha obligat a esforços addicionals al professorat, i perquè la Universitat
de València enguany ha reduït la dedicació a 24 crèdits. També en l’UJI s’està
intentant mitigar amb baixades fins a 27 crèdits, cosa que està d’acord amb el
compromís electoral de l’equip de govern, que per tant no es pot criticar.

Maria Ángeles López (Dept. D’Enginyeria i Ciència dels Computadors) afegeix, al
fil d’aquest debat, que l’excés de crèdits de dedicació del professorat afecta la
qualitat docent. Creu que cap professor mereix més de 24 crèdits de dedicació, i
tampoc ho mereix l’alumnat.

La rectora comenta que prenen nota de la reivindicació.

Roberto Sanchis (director del Departament de Sistemes Industrials i Disseny)
agraeix a l’equip de govern i direcció de l’ESTCE (en particular als vicedirectors
de titulacions) tot el treball que han hagut de fer enguany. Tanmateix, vol
transmetre una reivindicació antiga. Tant el seu departament com d’Enginyeria
Mecànica i Construcció tenen un problema de dotació de places a temps complet
noves. Tenen màsters professionalitzants on han de contractar professors
associats que difícilment s’adeqüen al coneixement requerit. Aquesta situació és
conseqüència del fet que el professorat a temps complet no pot donar més del
50% de crèdits en màster i els crèdits dels màster no comptabilitzen per a traure
places a temps complet.

La rectora replica que han detectat la preocupació però encara no l’han
solucionat. Potser és el moment de definir diverses tipologies de màsters, i dotar
alguns de places a temps complet, no únicament en l’ESTCE sinó també en
altres centres. Estan estudiant la viabilitat en aquest sentit, consultant amb les
parts implicades, i quan puguen donaran resposta

El Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat constata que aquesta és una
reivindicació antiga. Fa notar que actualment hi ha 4 màsters professionalitzants
(un per centre). Han modificat el document de carrera docent i investigadora i
reglament d’estudis per obrir una primera via i que els el professorat major de 60
anys pogueren donar més del 50% de la seua docència en màsters, però tenen
por, si s’obri més, de descapitalitzar els graus. Són quatre màsters nombrosos
quant a estudiantat, traure moltes places d’ajudants és complicat.
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Joaquin Sancho (director del Departament d’Enginyeria Mecànica i Construcció)
comenta que la nova llei d’universitats preveu unes taxes màximes d’associats,
que segons la premsa no estem complint. Potser és moment d’eixir d’aquest
impàs. Pregunta quina és la situació real de l’UJI davant eixa llei, al marge del
que diu la premsa.

La rectora observa que l’UJI eix mal parada en indicadors referits a la
temporalitat del seu professorat, perquè la taxa de reposició no ha permès
estabilitzar el professorat. Actualment encara tenen gent en llistes de promoció
en espera perquè les universitats no poden fer política pròpia de contractació.
Portem anys patint eixa situació. Les úniques figures que podem contractar són
associats. En altres universitats tenen conveni col·lectiu per a contractar una
figura de substitut a temps complet, però ací tot i reivindicar-ho no se’ns ha
concedit.

El Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat afegeix que l’UJI es troba en
una situació semblant a la d’altres universitats valencianes (excepte la
Politècnica), però la Facultat de Ciències de la Salut ha obligat a incrementar la
taxa d’associats. Nota tanmateix que, si el professorat que va a 32 crèdits
baixara a 24, caldria necessàriament contaractar més associats i per tant
perjudicar aquest indicador de cara a la nova llei. Cal veure com complir la
legislació des de tots els angles.

Raul Izquierdo (Departament de Sistemes Industrials i Disseny) es suma a
l’agraïment col·lectiu per l’esforç aquesta temporada. S’ha comentat que el curs
que ve la docència siga presencial. Tots ho desitgem, però és ben cert que la
pandèmia no ha passat encara. Això li porta a preguntar-se quina és la
planificació de presencialitat completa per als col·lectius en situació de
vulnerabilitat.

La rectora contesta que, efectivament, la pandèmia no ha passat. Hem d’estar
alertes i reaccionar segons la evolució de la mateixa. No obstant, estem anant a
un escenari on -si les coses van bé-, la majoria de personal estarà vacunat en el
nou curs. La societat ha d’anar tornant gradualment a una normalitat. Els
estudiants necessiten tornar al campus i sentir la universitat més enllà de rebre
uns continguts docents. Anar a màxima presencialitat sempre ha sigut l’escenari
desitjat (aquest aspecte s’ha consensuat de fet amb el nostre centre). Si per
alguna raó que encara no sabem la docència plenament presencial no es pot
aplicar, farem esforços per a oferir docència híbrida a eixe col·lectiu. El Servei de
Prevenció indicarà al professorat què implica en cada moment ser vulnerable.
Tanmateix, alguns estudis concrets podran optar per la modalitat híbrida
permanent. L’equip de govern continuarà demanant ajuda i coordinant-se amb la
direcció dels centres per a adaptar-se a les circumstàncies.

El Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat afegeix que en les condicions
actuals la vulnerabilitat no implica dret a docència online i així s’espera que siga
en setembre, però que no es pot assegurar al 100%. Així estava previst també
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l’any passat i entén que el canvi va provocar molts problemes.

Carlos Garcia (vicedirector del Grau en Enginyeria en Disseny Industrial i
Desenvolupament de Productes) agraeix a l’equip rectoral la seua visita. Hom
sap que un dels pilars de la nostra universitat és la docència. Hi ha molts àmbits
en què s’ha treballat per millorar-la, però observa que ha quedat endarrerit el
finançament dels graus. Enguany l’infrafinançament ha fet molt difícil la
negociació de l’oferta acadèmica. L’alumnat de l’ESTCE va creixent, cosa que
comporta grups cada colp més grans. L’impacte d’açò per a la qualitat de la
docència és alt. De fet, quan es fan presentacions en les Jornades de Portes
Obertes sempre es subratlla que l’UJI ofereix una relació propera amb
l’estudiantat. Reivindica que els centres haurien de rebre més crèdits per
elaborar una oferta acadèmica de qualitat no minvant.

La rectora replica que el Pla Plurianual de Finançament no s’ha modificat en més
de 10 anys. El finançament està clarament obsolet i especialment a l’UJI ha
quedat desfasat, cosa que han reivindicat reiteradament a Conselleria. S’uneix a
això que hem introduït nous títols i s’han hagut de fer els ajusts pertinents. Els
consta que la negociació de l’oferta acadèmica no va ser fàcil enguany, i
agraeixen l’esforç al centre. Per al próxim any el Vicerectorat d’Ordenació
Acadèmica i Professorat s’ha compromés a estudiar en detall cada titulació de
grau, amb l’objectiu de veure on hi ha realment problemes i intentar avançar en
aquest context de lligams econòmics. Caldrà fer-ho amb la visió de centre
sumada a la visió de la universitat.

El Vicerector d’Ordenació Acadèmica i Professorat vol subratllar alguns fets.
Primer, enguany la matrícula no ha sigut més elevada en l’ESTCE sinó en tota la
universitat. Segon, el curs passat per primera vegada se van aportar crèdits extra
al centre per al programa Euruji. Tercer, tot i que l’oferta acadèmica ha sigut
efectivament ajustada, si després hi ha incidències de desdoblaments es
facilitaran crèdits addicionals (enguany han sigut uns 100 crèdits en l’ESTCE).
Veritat és que no són consolidables, però tampoc sabem si la matrícula
d’enguany ho és. Potser ha estat influenciada pels efectes de la pandèmica. Cal
ser cautes amb les incerteses. Sobre el col·lectiu de professorat vulnerable,
comenta que en el curs que ve les persones vacunades han de tornar a les
classes presencials. La situació del curs actual ha suposat un esforç a
estudiantat i direccions de títols, que cal intentar deixar enrere.

La directora del centre clou aquest debat donant les gràcies a tots els membres
de la junta per les seues intervencions i l’equip de govern pel seu compromís
amb el centre.

La rectora torna a agrair totes les facilitats a la direcció del centre, als membres
de la junta i al personal que representen, per l’ajuda i suport que han sentit en
aquests temps tan complicats. Han pres nota de les reivindicacions. Continuaran
informant la comunitat universitària de les seues accions amb correus previs als
consells de govern i convida a utilitzar aquesta via per a comunicacions i
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suggeriments.

2. Aprovació, si escau, de l'acta anterior

S'aprova per assentiment.

3. Informe de la direcció

La directora del centre dóna benvinguda als nous membres de la junta.

D’una banda, rebem a Juan Carlos Amengual (nou director del Departament de
Llenguatges i Sistemes Informàtics, en substitució de Cristina Campos). La
directora agraeix el treball a Cristina i felicita Juan Carlos pel nomenament.

D’altra banda, rebem a María Carmen Campoy (Departament d’Estudis
Anglesos) com a substituta de Begoña Bellés en tasques de representació de la
Facultat de Ciències Humanes i Socials. La directora agraeix a Begoña els molts
anys que ha participat en les nostres juntes, i dóna la benvinguda a María
Carmen.

Tot seguit, la directora informa sobre activitats desenvolupades en el nostre
centre darrerament vinculades a les activitats dels títols i d’investigació.

a) S’han realitzat les jornades de portes obertes, amb format encara virtual. Els
vicedirectors dels graus consideren que han tingut una afluència alta. Esperem
que es consolide aquest fet en la matrícula.

b) S’ha investitit Professor Honoris Causa a En Xavier Querol Carceller. Ha sigut
un acte molt emotiu. La directora transmet felicitacions a Eliseo Monfort i els
departaments que han promogut aquesta investidura.

c) L’associació d’estudiants La Plantilla ha organitzat la Taula redona: “La figura
de la dona en el disseny” que ha tingut molt d’èxit i molta repercussió.

d) S’han organitzat Xarrades explicatives sobre l’exposició “Ellas tienen la
fórmula” per a l’alumnat del Grau en Química organitzades pel professor Eduardo
Peris (Departament de Química Inorgànica i Orgànica).

e) L’ESTCE ha organitzat les Olimpíades Europees de Ciències Experimentals
en la seua edició de 2021. Aquesta iniciativa s’havia fet en els últims anys en la
Universidad de Murcia, però per la pandèmia calia buscar altra seu. Se’ns va
invitar a prendre el relleu. S’ha fet sota coordinació de Mario Llusar (vicedirector
del Grau en Química), amb col·laboració de Sixto Giménez (Dept. Física), María
Victoria Pastor (Dept. Ciències Agràries i del Medi Natural) i Ignacio Muñoz
(Dept. Química Inorgànica i Orgànica). S’han classificat per a la final
internacional els equips de l’IES Práxedes Mateo Sagasta (Logroño).

f) S’ha fet una jornada de portes obertes en màsters, amb prou d’èxit quant a
assistència. La directora agraeix la participació als coordinadors de màsters i a
Ana Piquer, vicedirectora de graus i màsters, per la coordinació.
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e) Està previst l’acte de lliurament de diplomes als nous egressats del Màster en
Enginyeria Industrial i el lliurament de premis TFG i TFM atorgats pel col·legi, el
pròxim 27 de maig, en el Saló d’Actes de l’ESTCE. També es lliurarà
pròximament els premis TFG/TFM de Torrecid i Mas Ingenieros.

g) S’ha représ la Fira d’empreses, que va quedar suspesa en març de 2020 per
la pandèmia. L’equip, amb Maria José Aramburu al cap, ha valorat que
actualment les condicions sanitàries ho permeten i es pot intentar reprendre-la.
Moltes empreses que anaven a participar en 2020 no vindran enguany per les
restriccions de presencialitat, però han confirmat assistència 12. L’acte es farà el
25 de maig, i donarà obertura professional als estudiants que han hagut d’acabar
els seus estudis en època de pandèmia.

h) S’ha renovat estèticament i en part dels continguts el web ESTCE, sobre tot
pensant en la gent de fora que vulga conèixer la facultat. La directora agraeix a
Rosa Ana Vicent el treball en aquest punt, i a Yolanda Arnau (Servei de
Comunicació i Publicitat) l’assessorament.

Altres punts de l’informe de direcció inclouen l’informe favorable que recentment
ha emès l’Agència Valenciana d’Avaluació i Prospectiva sobre el Grau en
Intel·ligència Robòtica. La universitat començarà ara una campanya per a
publicitar-ho. La directora transmet la seua enhorabona als que s’han implicat en
fer endavant aquest grau. En particular, a Antonio Morales, que ha presidit la
Comissió Acadèmica Interna que va elaborar el pla d’estudis.

El tribunal de compensació del centre ha rebut 5 sol·licituds de compensació en
març, totes elles aprovades perquè complien els requeriments normatius i els
criteris interns del centre. La directora aprofita per a recordar que es van
modificar els criteris interns fa uns mesos (Junta de Centre 172, 19/06/20)
perquè l’estudiantat que ha tret un suspès superior a la mitjana de suspesos en
primeres convocatòries intente encara aprovar i no es limite a arrossegar zeros
per a demanar la compensació.

Quant a infraestructures, la direcció informa que les webcams que s’han fet servir
en les aules al llarg del curs actual foren instal·lades d’urgència per a abordar la
docència en línia que ha comportat la pandèmia COVID. No obstant això, el
Vicerectorat de Planificació Coordinació i Comunicació es disposa a instal·lar ara
noves càmeres amb millor definició. S’aprofitaran els treballs per a donar
connexió als portàtils que puga portar el professorat a classe. Les obres per
aquests efectes començaran el 5 de juliol, quan ja queden pocs exàmens. Com
ja s’havia comentat en la junta de centre anterior, també s’inicien aquest estiu
obres de manteniment de les cobertes de l’edifici TD. S’han reubicat els exàmens
per a minimitzar les molèsties que suposen. Els canvis estan ja visibles en el
SIA. La direcció demana disculpes si eventualment aquestes millores resulten en
algun incident.

Per al curs pròxim s’implementarà un projecte pilot que és resposta a una de les
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reivindicacions que el nostre centre va formular en la darrera visita de la rectora.
S’impartiran pràctiques de laboratori computacional en les pròpies aules de
teoria. Amb un portàtil propi o de préstec, l’alumnat es podrà connectar a un
servidor on trobarà el programari necessari. En primera instància la experiència
la realitzarà el Grau en Disseny i Desenvolupament de Videojocs. Potser es
sume algun altre grau. Per aquest menester, caldrà reforçar la wifi i els endolls
de les aules d’eixos graus.

S’informa també que s’ha aprofitat el romanent econòmic de l’any 2020 (a causa
de la reducció d’activitats presencials per la pandèmia) per a adquirir una
pissarra doble.

La Comissió Acadèmica Interna del futur Grau en Bioquímica i Biologia Molecular
(nom encara provisional) ha completat el pla d’estudis. Està pendent l’estudi de
sostenibilitat i circular la versió resultant a la Comissió Mixta Universitat-Societat.
S’aprovarà, si escau, abans de l’estiu. Ha sigut un treball difícil. La directora
celebra que al final s’ha arribat a un grau del centre, que conjuga diferents
sensibilitats. Agraeix la seua dedicació a la gent implicada en el
desenvolupament, com ara el president de la CAI, Aurelio Gómez (Departament
de Ciències Agràries i del Medi Natural).

La directora informa que estem començant el camí cap a l’acreditació
institucional. Passarem l’auditoria interna aquest mes.

Tal com ha anticipat la rectora, per al curs que ve els horaris es faran assumint
normalitat. Les vicedireccions de grau estan intentant preveure una fàcil transició
a docència híbrida en cas que finalment en setembre tinguérem la necessitat. És
un treball difícil. La directora agraeix de nou als vicedirectors de graus i
coordinadors de màster el seu treball. Com l’any passat, els horaris es
prepararan per etapes. Hi haurà una primera versió el 24/5, una segona el 31/5,
aprovació per les comissions de titulació el 3 de juny i aprovació en Junta de
Centre el 9/6 (aprox). Es podran fer suggeriments entre versions per a facilitar la
compatibilitat en la confecció del POD.

En torn obert de paraules, Sergi Velló (delegat de l’estudiantat del centre)
comenta que en les reunions que s’hagen de realitzar en període d’exàmens
caldria parlar amb coordinadors de l’estudiantat de cada grau per a fixar dates en
les quals puguen assistir.

La directora del centre manifesta el compromís que es faça d’eixa manera.
També en la junta de centre. N’és conscient que el 9 de juny són exàmens i
s’hauria d’evitar reunions de la junta, però malauradament el calendari acadèmic
és poc flexible.

Mario Llusar pregunta si canviarà la capacitat de les aules respecte a l’aforament
COVID en el curs 21/22. La directora contesta que assumim normalitat i per tant
l’aforament és complet, però es mantindran les aules d’enguany per a facilitar
una transició a model docent híbrid si escau, almenys en classes de teoria i
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problemes. La transició en laboratori seria més problemàtica.

Antonio Pérez (Departament d’Enginyeria Mecànica i Construcció) felicita la
direcció per mantindre l’elaboració dels horaris per etapes. Té avantatges clars
per a organitzar els horaris entre diferents graus.

4. Noves vicedireccions de graus: Intel·ligència Robòtica i Enginyeria Química

Seguint la normativa del centre, informem la junta de les noves vicedireccions de
grau:

D’una banda, per al nou Grau en Intel·ligència Robòtica es proposa com a
vicedirector Antonio Morales Escrig (Dept. D’Enginyeria i Ciència dels
Computadors), que ha presidit la Comissió Acadèmica Interna i l’elaboració del
pla d’estudis.

D’altra banda, en el Grau en Enginyeria Química, deixa el càrrec Enrique
Sánchez. La comissió del títol proposa en substitució a Carolina Clausell Terol
(també Departament d’Enginyeria Química). La directora de l’ESTCE dóna les
gràcies a Enrique pel seu treball al llarg de tots els anys que ha ocupat el càrrec,
i dóna la benvinguda a Carolina, a qui agraeix acceptar la responsabilitat.

Enrique Sánchez expressa el seu agraïment a l’anterior director del centre
(Joaquin Gual), a la direcció actual i a l’equip de govern, perquè en 7 anys de
càrrec ha trobat molta ajuda i comprensió. Informa que deixa el càrrec per a
focalitzar-se en la direcció de l’Institut Tecnològic Ceràmic. Carolina agraeix a
Enrique el seu compromís d’ajuda en el relleu.

5. Assumptes d'aprovació
1. Aprovació, si escau, de canvis en la composició de comissions de titulacions.

Els canvis en direccions de departaments i instituts, sumats a l’entrada d’un
nou grau, han comportat nombrosos canvis en representacions de les
comissions. La llista es descriu en la documentació de la convocatòria. Inclou
coordinació de graus i representants d’àrees.

Quant al Grau en Intel·ligència Robòtica, com que encara no hi ha
estudiantat, s’han oferit Sergi Velló i David López com a representants (titular
i suplent, però faran torns). Aquests càrrecs concrets es comenten a títol
informatiu. No els vota la junta.

S’aproven tots els canvis per assentiment.

La directora agraeix la seua tasca a totes les persones que ixen. Han fet un
treball que, com assenyalava Juan Carlos en la seua intervenció al principi de
la reunió, no està reconeguda com cal.

S’aproven tots els canvis per assentiment.

2. Aprovació, si escau, de la inscripció del centre a la "Asociación Española de
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Videojuegos"

La proposta surt del Grau en Disseny i Desenvolupament de Videojocs. El
seu vicedirector, Raul Montoliu, comenta que la mateixa associació els va
contactar invitant a sumar-se. Indiquen que som l’única universitat pública
que imparteix un grau sobre videojocs i no forma part de l’associació. Des del
seu grau troben molt interessant beneficiar-se de la inscripció.

Els centres acadèmics adherits a AEVI poden participar amb veu en les
Assamblees Generals i en els comités de desenvolupament. També
participarem en les diferents inciatives en què s'està treballant (equip de
mentors, catàlegs i bases de dades, representació en fèries internacionals,
visites del pla AEVisemueve, game jams, premis, etc) i d'altres beneficis que
comporta esser membres. La quota anual és de 400€, a càrrec del centre.

S’aprova, per assentiment.

3. Renovació de la representació de l'estudiantat en el Tribunal de
Compensació del centre.

A proposta del Consell General d'Estudis (22 de desembre de 2020) entra
Sergi Velló Cardús en substitució de Marc Garcia Sedano.

Es renova a David Curto Payá com a suplent.

S'aprova, per assentiment.

4. Aprovació, si escau, dels objectius de qualitat del centre.

María José Aramburu (vicedirectora de Gestió de Qualitat del centre) informa
que, com ha dit la rectora, l’ESTCE s’exposarà de forma imminent a un
procés d’acreditació institucional. La voluntat és d’aconseguir-la enguany per
a evitar les acreditacions individuals de graus i màsters que començarien
l’any vinent. El procés implica que vinguen uns auditors per a analitzar fins a
quin punt es vigila la qualitat de la docència en el nostre centre. En aquest
procés participaran tots els estaments, des de vicedirectors de títols i els
seus coordinadors, a PAS i estudiantat. El pla de treball inclou aquest mes
una auditoria interna, en la que participen els vicedirectors de graus i
coordinadors de màsters implicats Abans de juliol, una comissió d’Aneca farà
un simulacre d’auditoria externa. Si eix bé, en octubre s’enviarà una comissió
oficial d’Aneca per a realitzar l’auditoria definitiva.

En aquest context, cal aprovar els objectius de qualitat del centre. Aquests
s’han de redefinir cada dos anys i després traçar el progrés amb indicadors.
Aquests objectius han sigut analitzats i definits per la comissió de qualitat del
centre.

David López (coordinador de l’estudiantat del Grau en Matemàtica
Computacional) observa que les dades de l’informe parlen del curs passat en
lloc de l’actual. Maria José assenyala que la documentació estava preparada
per al curs passat. Es va aturar tot per la pandèmia, però es proposa ací
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aprovar-ho retroactivament. La directora del centre subratlla la importància de
l’acreditació institucional. Si no es supera, caldrà fer acreditacions individuals
de tots els graus i màsters. És un treball en equip en el qual tots hem d’estar
ben assabentats.

S’aprova per assentiment la definició (retroactiva) dels objectius de qualitat
del centre.

La directora dóna les gràcies a Maria José, als responsables dels títols i
coordinadors de qualitat per la seua tasca. També a María Teresa Luis De
Celis com a representant del PAS, a Sergi Velló com a representant de
l’estudiantat i a la vicedirectora de gestió i màsters tots membres de la
comissió de qualitat.

S’aprova per assentiment la definició (retroactiva) dels objectius de qualitat
del centre.

5. Ratificació, si escau, de l'estudiantat en el consell de qualitat del centre.

Es proposa al delegat de centre, Sergi Velló Cardús.

S'aprova, per assentiment.

6. Torn obert de paraules

David López recorda que el 12 de maig és el dia de les dones en matemàtiques.
La directora del centre i la vicedirectora del Grau en Matemàtica Computacional
agraeixen l’apunt i recorden que l’any passat es va organitzar un acte
commemoratiu en línia.

La directora de l’ESTCE clou la reunió indicant que el format de la pròxima junta
de centre podrà ser presencial o en línia segons la situació sanitària i els punts a
tractar. La reunió de hui ha sigut presencial en deferència a la visita de la rectora.
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